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KSAU § 26/2021 Dnr 2021/28 

Arvodesuppräkning för förtroendevalda 2021 
Beslut 
Arbetsutskottet godkänner uppräkningen av arvoden för 2021. 

Ärendebeskrivning 
Ekonomikontoret har överlämnat uppräkning av fasta arvoden samt tim- 
och sammanträdesarvoden för 2021. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2021-02-01 

Skickas till 
Kommunkansliet 
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KSAU § 27/2021 Dnr 2021/21 

Trafikåtgärder i Järnforsen 
Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att ge Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
(ÖSK) i uppdrag att arbeta vidare med delprojekt 1-3 gällande 
trafikåtgärder Järnforsen genom att i första steget beställa en 
åtgärdsvalsstudie (ÅVS). 

Vidare beslutas att frågan om finansieringen på 600 tkr (ÅVS) lämnas till 
budgetberedningen för budget 2022.  

Sammanfattning 
Det är återigen aktuellt att komma vidare i processen med en ny infartsväg 
till Järnforsen. Även rastplats för godstrafiken till och från orten är en fråga 
som varit aktuell tidigare samt behovet av standardhöjningar av hela 
riksväg 47 inom Hultsfreds kommun.  

I ett första steg föreslås att en så kallad åtgärdsvalsstudie (ÅVS) genomförs 
hösten 2021-2022 samt att finansieringsarbete för densamma påbörjas 
genom äskanden till budgetberedningen.  

Ärendebeskrivning 
Järnforsens samhälle är unikt i Hultsfreds kommun genom att det nästan är 
fler arbetsplatser på orten än boende. Det finns flera företag som bidrar till 
detta men den största är Plannja AB som genom åren genomfört många 
investeringar på sin anläggning i Järnforsen. 

Nu är Plannja inne i en intensiv fas igen med flera genomförda och 
planerade investeringar. Företaget har också köpt mark för att möjliggöra 
framtida expansioner inom området. 

Det har därför blivit aktuellt att lyfta frågan om en säkrare trafiklösning för 
samhället då godstrafiken är stor idag och kommer förmodligen öka även i 
framtiden. 

Historik 
2011-2012 startade ett enklare förstudieprojekt för att tillskapa en ny 
anslutningsväg till industriområdet i Järnforsen. En arbetsgrupp bestående 
av kommunen och lokala företag bildades. 

Vid det tillfället hade Plannja gjort stora investeringar i sin anläggning och 
det fanns även planer på mer satsningar. 
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Man tog fram statistik/data på trafikflöden till och från samhället och man 
identifierade två grundförslag. 

Därefter har projektet stått stilla men Plannja har genomfört flera 
investeringar efter det på anläggningen. 

Nuläge och behov 
Idag har samtliga godsrörelser till och från industriområdet stor påverkan 
på samhället. Trafiken måste ta sig via bostadsområden in till 
industriområdet oberoende på vilken riktning trafiken kommer ifrån. 

Plannja har alltså kontaktat kommunen igen för att lyfta behovet av att 
ärendet/projektet tas vidare. ÖSK, Plannja och Region Kalmars 
infrastrukturansvarig har därefter haft ett par möten för att sätta en 
preliminär projektplan. 

De behov som i detta läge identifierats är trafiksäkrare situation på 
kommunala gator, på- och avfarter från riksväg 46 och/eller länsväg 681, 
bättre arbetsmiljö för chaufförer, bättre närmiljö för boende samt tryggare, 
säkrare och effektivare logistikmöjligheter till alla verksamheter. 

Delprojekt 1-3 
I det arbetet som redan har genomförts har tre delprojekt identifierats; 
1. Ny infartsväg till Järnforsen
2. Rastplats rv. 47
3. Satsningar på rv. 47

Samtliga projekt borde inledas med en gemensam åtgärdsvalsstudie (ÅVS) 
där man utreder behov, åtgärder och kostnader mer detaljerat. 

Delprojekt 1 med ny infartsväg är det delprojekt som är mest prioriterat och 
man bör planera för ett långsiktigt genomförande efter ÅVS:ens 
genomförande. 
Delprojekt 2 med rastplats längs riksväg 47 bör man pröva efter en 
genomförd ÅVS för att se när och hur en sådan satsning ska kunna ske. 
Delprojekt 3 gällande satsningar på riksväg 47 bör också ingå i ÅVS:en 
men som ett underlag för kommunen att lobba för satsningarna inom ramen 
för den regionala transportplanen kommande år. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse från projektchefen ÖSK 2021-02-03 
Projektplan 

Skickas till 
ÖSK 
Budgetberedningen 
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KSAU § 28/2021 

Kompensation till anställda med anledning av 
covid-19 
Beslut 
Arbetsutskottet beslutar att frågan får återkomma på nästa sammanträde. 

Ärendebeskrivning 
Tomas Söreling, S, lyfter frågan om kompensation till anställda med 
anledning av covid-19.  
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KSAU § 29/2021 

Anmälningsärenden 
1. Nystartade företag december 2020
2. Redovisning av medel för oförutsedda behov 2020
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